

Referat styremøte 5/2024

Tilstede: Harald Neset
Mari Gjølberg Ålerud
Lars Martin Antonsen
Line Nygård
Camilla Ek
1.vara Ingrid Helen Strøm
2. Jenny Martine Theodorsen
Elin Kristin Nilsen
Møtte ikke: Victoria Hestad
Tid: tirsdag 23.04.2024 kl.19-21.15
Sted: Momarken spiserom

ØT leder, Harald Neset ønsket velkommen og spesielt til to varamedlemmer som presenterte seg. Det var ingen kommentarer til innkallingen og møtet lovlig satt.

Saker til behandling 23.04.2024

1. Referat fra forrige styremøte 4/2024 publisert våre nettsider, bekreftes.
2. Ponniløp - brevet mht travtrenere og støtte til ponni (kl.19.10-19.30)
3. Handlingsplan for ØT ved Marit (kl.19.30-19.50)
4. Oppdatert ØT plan etter Kick Off med Camilla (kl.19.50-20.10)
5. Kort møteplan 2024 / 2025, spesielt mht når kan vi bruke Teams (kl.20.10-20.20)
6. Invitasjon til hele ØT for å sette fokus-kveld på Aktivetsstall (kl.20.20-20.35)
7. hvem i ØT styret ønsker seg hvilke oppgaver (se sak 2 Handlingsplan)

Eventuelt

SAK 1 23.04.2024/referat

Referat styremøte 04.04.2024 godkjent elektronisk – Publisert.

SAK 2 23.04.2024/Ponniserie for travtrenere

Brev fra ØT-Ponniutvalget om å arrangere en serie ble behandlet. Målet med denne aktivitet er at travtrenere bidrar til samarbeid og rekruttering til travsporten i Østfold.

Forbundssekretær informerte om at forbundet har mottatt betaling fra tre travtrenere à kr. 2500,-

Styret bestemte seg for å gå for tiltaket. Forbundssekretær i samarbeid med PU leder Jenny Martine holder i saken og sender ut invitasjon til alle trenerne via forbundets e-post.

SAK 3 23.04.2024/Handlingsplan

En god utarbeidet handlingsplan for Østfold ble gjennomgått.

Det inkom en kommentar om at DNTs handlingsplan ikke omhandler ponni.

Et tidsperspektiv for oppdrett, fra bedekning til starthest, som viser tid og utgifter

Handlingsplan 2025 bør inneholde foredrag om avl og avlsstall.

SAK 4 23.04.2024/ØT plan

En plan om aktiviteter ble gjennomgått.

Et nytt forslag inkom søm ønskes gjennomført høsten 2024. Samle aktører/levelandører av lokalmat fra Østfold.

Forbundsleder ønsket tre fra forbundet til å jobbe videre med forslaget; Line, Lars Martin og Camilla; som sjekker ut om det er midler å søke om til et slikt arrangement ble utpekt. Spørsmål om hvilket Totostevne et slikt arrangement passer best ble stilt.

Travlag som venter på svar tatt opp på Llmøte, «sponsorpakke» for arrangement «Travlagsdag» fra Momarken følges opp.

Styret var ens om at Årshjul blir som før – ved å benytte DNT sitt so utgangspunkt, der ØT behandlere arr fylles inn.

Forbundsleder påpekte at Kick Off planer for 2025 starter opp allerede nå.

SAK 5 23.04.2024/ØT Møteplan frem til neste generalforsamling

Møteplan satt på Stm 4/4 ble gjennomgått.

Styret fastsatte tre møter som skal gjennomføres via Teams. Teams gjelder også ved hastemøter.

Styremøter starter kl. 19.00 med unntak lagleder-møtedager, da starter stm kl. 17.00.

Mandag 11. Mars

Torsdag 04. April

Tirsdag 23. April

Tirsdag 28. Mai kl.17.00 (forberedelse GF DNT)

Torsdag 13. Juni kl.17.00 (forberedelse GF Momarken selskapene)

Tirsdag 20. august kl.17.00 (forberedelse Høstkonferansen 05.10.2024)

Tirsdag 10. September - **Teams**

Tirsdag 22. Oktober - **Teams**

Tirsdag 19. November – **Teams**

Tirsdag 14. Januar 2025

Tirsdag 18. Februar 2025

Generalforsamling 03. April 2025

Tirsdag 15. April

Det kom forslag om å kjøpe inn en Jabra for bedre lyd på møtene, alle var ens om forslaget.

Innkjøpes via forbundskontoret.

SAK 6 23.04.2024/Invitasjon til hele Østfold for å sette fokus på Aktivitetstall.

ØT ønsker seg et seminar med Tema travskoler/aktivitetsstaller i Østfold.

Målsetningen er å bli mere bevisst på muligheter for å etablere, samt utveksle erfaringer.

Forb.sekr jobber videre med dette. Kan det bli et Tema på Høstkonferansen?

SAK 7 23.04.2024/Fordeling av oppgaver i styret

Forbundsleder ba om ønsker fra styremedlemmene om oppfølging av oppgaver forbundet setter.

Ungdommer – Line fortsetter.

Følge opp Travlag og søke om midler utenom org. – Camilla fortsetter.

Handlings plan – Mari forsetter

Ungdomsgruppe – forb.sekr spurte Helene, (1.vara) om hun kunne tenke seg å forespørre ungdommer om å bli med i for å skape sosiale samlinger og bygge opp en ungdomsgruppe. Mari informerte om ungdomsgruppens målsetninger.

Helene sjekker ut med ungdommer og jobber for å få en leder gruppe på 3 personer. Lars Martin Antonsen og Elin Kristin støtter opp om Helenes engasjement.

Med mål om å sette ØT-Ungdomsutvalg – neste styremøte.

EVENTUELT

a. Brev fra Follo – som ber om hjelp fra Ponnitvalget – Stand på Momarken 31/8 2024. Dato er bekreftet av SO Weberg. Jenny Martine følger opp henvendelse om stand og ponnier denne dagen

b. HN: Sammenslåing av to travlag Askim og Eidsberg. ØT venter på informasjon etter Deres generalforsamling.

c. MGÅ: Ønsker sak neste stm om at DNT ikke følger vedtatte lover, som f.eks antall løp for monteryttere ikke overholdes. Styret var ens om settes som sak neste styremøte – som legges frem for lagleder-møtet.

d. HN: Telemark foreslår sportsutvalg som skal behandles på landsråd i morgen, innspill fra ØT styret ble gitt leder.

e. HN: Info fra Momarken, som også i 2024 viser et underskudd. Endring for utdeling av sølvpokaler er gjort og dette sparer inn 200tusen. Redusert fra 500.000 til 300.000. Ideer om endringer for gjenkjøp av sølv ble drøftet.

f. HN: forbundsleder foreslo å invitere Olympia Toppen til middag, et arr han kunne ta ansvar for gjennomføring.

Harald og Camilla ser hvilke arr dette kan kobles mot V75? samt sjekker med OT om interesse for dette.23.04.2023

Elin Kristin Nilsen

Referent.